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maaliskuu 2023 

Leojen touhuja on antoisaa seurata. Nuoret tarttuvat toi-

meen innokkaasti ja ainakin Raumalla myös muut klubit, 

kuin taustaklubi ovat usein pyytäneet heitä mukaan. Leot 

osoittavat myös sen, että vaikka heitä ei määrällisesti olekaan paljon tai rahaakaan ei 

liiemmin ole, erilaisia aktiviteetteja voi silti järjestää. Enemmän on merkitystä sillä, että 

kaikki osallistuvat. 

Leoilla on tapana kokoontua myös laajemmin yhteen. Tänä vuonna perinteiset talvipäi-

vät järjestettiin Rauman Lapissa, Sammulassa. Leot ympäri Suomen kokoontuivat viet-

tämään yhteistä aikaa, näille nuorille välimatkakaan ei ole este. Leoja saapui yhtä lailla 

niin pääkaupunkiseudulta kuin Rovaniemeltäkin. Suomen leojen hallituksen kokouk-

sen lisäksi ohjelmassa oli myös leikkimieliset olympialaiset, joissa kilpailijat suorittivat 

erilaisia tehtäviä. Hauskaa oli varmasti kaikilla! 

Tästä me leijonatkin voisimme ottaa oppia – kun kokouksissa ja tapaamisissa on haus-

kaa, tulevat jäsenet mieluummin paikalle. Näin on helpompi saada mukaan myös uusia 

jäseniä, etenkin nuorempia. Kannustankin leo-hengessä jokaista klubia tapaamaan toi-

siaan hauskanpidon merkeissä. Meidänkin klubimme lähtee huomenna paistamaan 

makkaraa laavulle, kokous pidetään siinä sivussa. 

Leoilta voimme oppia myös spontaa-

niutta – heillä asiat tapahtuvat välillä 

nopeasti. Jos tänään keksitään hyvä 

idea, sitä voidaan jo huomenna olla to-

teuttamassa. Aina ei siis tarvita suuria 

suunnitelmia ja raskaita rakenteita. 

Toki myös me voimme opettaa leoille ja 

nuorille paljon. Voimme opettaa johta-

juutta, organisointitaitoja ja taloustai-

toja ainakin budjetoinnin ja klubin 

raha-asioiden hoitamisen kautta. Toi-

vottavasti uusi leoklubi saadaan pian 

perustettua Poriin ja miksei muualle-

kin. Näin päästäisiin kaikki oppimaan 

uutta. Näen, että meitä kaikkia tarvitaan 

tekemään hyvää yhdessä. 

Antti Valavuo, LEO-toiminta 107-M piirissä 

 

PÄÄKIRJOITUS Antti Valavuo 

Suomen Leot - MD 107 Finland kokoontuivat viettämään perinteisiä tal-

vipäiviä tällä kertaa Rauman Lappiin. Hauskaa oli ja yhdessä tehtiin mo-

nenlaista mukavaa 

https://www.facebook.com/Suomen.Leot?__cft__%5b0%5d=AZU9GTPKvAHJ-MC_cTsgtKNmfhXMOi0eKWlEIo2EXNXidjX-nYyQO6Y-yjOLn_5ZkT_GhJi8C9FMfL7fLCFDfotqPrM4vVImTB50zV7V7af_-VwxPf6zeVLpxFrBv8VCSGcHFyqVMWqT9wzlL6WWmeT4EqCxjvdBQsF0CvQ1kFkoLudqIDsVVYC6AohL2Cpy_eQ&__tn__=-%5dK-R
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Piirikuvernöörin maaliskuun 2023 kirje 

Hyvät lionit, leot ja puolisot 
 
Kevät eteni hurjaa vauhtia, mutta myös pysähtyi kuin seinää. Lunta on tullut runsaasti ja talvi tun-
tuu jatkuvan, mutta piirin vuosikokous tulee pian 22.4.2023. 
 
Klubit, joista tulee virallisia kokousedustajia, tarkistakaa että teillä ei ole maksuja rästissä. 
Huomioikaa että vuosikokouksen yhteydessä on koulutuksia, joihin uusien virkailijoiden tulisi osal-
listua, tässä alkuvaiheessa on todella tärkeää olla mukana, jotta toiminta lähtee oikeille raiteille 
alkumetreiltä lähtien. 
 
Piirihallitus kokoontui 18.3.2023 Huittisissa ja siellä 1.VDG Arja Tuominen esitteli tulevan kauden 
piirihallituksen ja myös toimintasuunnitelman kaudelle 2023-2024. 
Tuleva hallitus on siis kaikin puolin valmiina odottamaan tulevia koitoksia. 
 
 
Tuleva toimintakausi tulee vastaan myös pian ja myös klubien on aika tehdä omia toimintasuunni-
telmia tulevalle kaudelle. 
 
Piirin Leijona juhlaa vietettiin Ulvilassa 25.4, kiitos järjestelyistä LC Pori/Sofialle. Mukana tuolla 
juhlassa oli melko hyvin lioneita ja puolisoita viettämässä yhteistä hetkeä. 
Tilaisuudessa palkittiin myös muutamia henkilöitä ansioituneesta työstä vapaaehtoistyön hyväksi. 
 
 
 
Klubien sihteereille ja raportoinneista vastaaville, muistattehan raportoida MyLCI:iin joka 
kuukausi jäsentiedot, vaikka ei olisi muutoksia. 
 
MyLCI asioissa neuvontaa antaa Mari-Anna Niemi, sähköposti niemimarianna@gmail.com                 

puh. 040-0618127 

Klubi asioissa neuvontaa antaa Veli-Matti Wasell, sähköposti vmwasell@gmail.com                       

puh. 040-1587889 
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Huhtikuun teema: 
Arne Ritari-säätiö 23.4.2023  webinaari 27.4.2023 
 
Uuden jäsenen kansio 
Kun klubiinne on tulossa uusi jäsen ja tarvitsette uuden jäsenen kansion, ole yhteydessä 
allekirjoittaneeseen. Uuden jäsenen kansioita on myös 1. VDG Arja Tuomisella ja 2. 
VDG Jorma Pohjuksella. 

 
 

M-piirin kotisivut ja kalenteri 

Piirin kotisivuilla on piirin kalenteri, johon voi ilmoittaa klubin tai muita toimintaan liittyviä tapahtu-

mia, sinne voi halutun päivän kohdalle merkata tapahtuman. Tämä olisi suotavaa, näin saataisiin 

näkymään tapahtumat myös muille lioneille. Kalenteri on helppolukuinen, yhdellä silmäyksellä nä-

kee kuukauden tapahtumat. Salasanan kalenteriin saa Pekka Tuunalta. 

Ohessa linkki suoraan kalenteriin, https://www.lions107m.fi/kalenterit/ 

 

Lion M-viesti 
 
Hyvät klubit tehkää piirilehteemme juttuja aktiviteeteistänne valokuvien kera. Lehti 
kertoo, että olemme aktiivinen toimija piirimme alueella. Olisi myös tärkeää, että klubit 
myisivät ilmoituksia lehteemme. Jutut tulee toimittaa Minnamari Salmivaaralle, 
minnamari.salmivaara@lions.fi. 

 

 

Lions-liiton vuosikokous 

Lions-liiton vuosikokous on Raumalla kesäkuussa 2025. Järjestelyvastuussa on LC Rauma/Rei-

mari. Asiantuntemusta kaivataan. Mikäli lähialueella joku henkilö tai taho omaa erikoisosaamista 

jollakin osa-alueella, niin olkaa yhteydessä allekirjoittaneeseen: virtanenppi@gmail.com, pet-

teri.virtanen@lions.fi tai 040 830 2264. 

 
 
 
 
 
 DG-tiedote sivu 2  
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Aarne Ritari Säätiön adressit 
Nyt kaikki M-piirin leijonat ostamaan adresseja, aina löytyy joku juhlava tilaisuus tai muistaminen 
johon adressia voi käyttää, Näitä monikäyttöisiä 
adresseja saa tilata Aarne Ritari Säätiön asiamies Vesa Kynnysmaalta, 
vesa.kynnysmaa@lions.fi tai 050 526 7721  
Meillä kuvernööreillä on myös niitä mukana klubivierailuilla. 
 
 
Piirin vuosikokous Huittisissa 22.4.2023  
Muistakaa valmistautua kokoukseen, sopikaa klubissanne osallistujat. 
Virallinen kutsu on lähetetty ja ilmoittautumissivusto avattu: https://www.lions107m.fi/pre_pii-
rin_vuosikokous_2023/piirikokousohje.php 
 
 
Suomen Lions-liiton 70. vuosikokous järjestetään 9.-11.6.2023 Espoossa. 
Taas on mahdollisuus jäsenillä osallistua kokoukseen ja päättämään asioista. 
Tänne joukolla mukaan, tähän tilaisuuteen voi kaikki lionit osallistua. 
Tutustukaa asiaan Lions-liiton sivuilla,  
https://www.lions.fi/uutishuone/tapahtumat/suomen-lions-liiton-vuosikokous-2022/ 
 
 
105. Lions Clubs Internationalin vuosikokous järjestetään 7. – 11. heinäkuuta 2023 Bosto-
nissa, Yhdysvalloissa. 
Jos suinkin on mahdollista, niin tänne kannattaa lähteä hakemaan kokemuksia, 
Lions-liitosta voi tiedustella, jos on mahdollista liittyä samaan ryhmään DG elektien mukaan mat-
kalle. 
 

 
 
 
Yhdessä olemme enemmän 
 
Hannu Nurmikko ja Tuula Enckell 
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Uusi työskentelytila                 

Tuomakselle - LC Eurajoen 

palveluaktiviteetti 

 

 

Tuomaksella oli unelma: Saisinpa joskus 

työskentelytilan vanhaan navettaamme. Tämän 

hän kertoi pari vuotta sitten, kun hänet valittiin Eurajoen 

kunnan vuoden yrittäjäksi. 

Me kuulimme sen ja lähdimme kehittelemään ajatusta 

eteenpäin. Klubilla on aina puute aktiviteetistä, jossa voi 

oikeasti tehdä yhdessä jotain. Eikä vain kerätä rahaa. 

Tuomas Saloma on CP vammainen nuorimies, joka haluaa 

tehdä töitä, eikä olla vain sairaseläkeläinen. Hänellä on ollut 

painoalan yritys TS-Grafi jo 15 vuotta. Hänen vanha työtila 

oli aitan ylisillä, ahdas ja hankala tila noin 13 m². Klubi esitti 

hänelle ja tilan omistavalle perikunnalle, että klubi voi 

tehdä uudet tilat noin, 40 m²n navettaan, kunhan Tuomas 

kustantaa materiaalit ja ostotyöt. Tästä päästiin nopeasti 

yhteisymmärrykseen. 

Klubissa perustimme kolmen hengen toimikunnan hoita-

maan aktiviteettiä. Teimme piirustukset, budjetin ja hoi-

dimme rakennusluvan. Vastaava mestari löytyi myös joukos-

tamme. Aikatauluksi tuli – jouluksi valmista.  

Rakennus on kaksinkertaisella tiiliseinällä tehty navetta. Sen 

katto oli uusittu, muu oli alkuperäistä.  Työt aloitettiin elo-

kuussa. Sisältä purettiin betonilattia ja pari väliseinää sekä 

korsteeni. Uusi betonilattia pohjustettiin ja eristettiin sekä 

varustettiin sähkölämmityksellä. 

Ulospäin seinät jäivät alkuperäisiksi. Ikkunat uusittiin ja 

asennettiin leveämpi ovi, josta paperitavaran saa pumppu-

kärryllä sisään. Sisäpuolelle tehtiin uudet eristetyt seinät. 

Sisäkatto purettiin ja tehtiin uusi korkeammalle. Sähköt teh-

tiin kokonaan uusiksi. Ja lopuksi maalia pintaan. 

 Tuomas Saloma (oik) uudessa työtilassaan 

 Lattian purku 

Lattiavalu menossa 

Sisustustyöt menossa 
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Valmista tuli joulun tietämillä ja lopputarkastus tammikuun alussa. Muuttoa varten tulostinlaitteistoa, leik-

kuria ja vihkolinjastoa piti osittain purkaa. Niiden nosto liian pienien oviaukkojen läpi oli oma haasteensa, 

mutta siitäkin selvittiin. 

Uusi tila suunniteltiin palvelemaan 

Tuomaksen tarpeita ja erilaisille 

työvaiheille tehtiin työtä helpotta-

via apupöytiä. Tila piti saada sel-

laiseksi, että Tuomas pystyy siinä 

jatkamaan työtään mahdollisim-

man kauan. Pysyimme myös ma-

teriaalien ja ulkopuolisten urakoit-

sijoiden suhteen hyvin budjetissa. 

Täten Tuomas pystyi hyvin rahoit-

tamaan hankkeen omalla rahoituk-

sellaan. 

Uuden työtilan viralliset avajaiset pidettiin 14.03.23. Silloin yli 100 ystävän ja asiakkaan joukko saapui kah-

ville uuteen tilaan. 

Klubille tälläinen aktiviteetti on piristysruiske. Työmaalla hääri etupäässä noin 6-8 henkilön porukka. Läh-

tökohtana oli, että jokainen klubilainen osallistuu omien mahdollisuuksiensa mukaan. Vanhemmilla klu-

beilla normaali ongelma on, että keski-ikä on melko korkea. Silti osa on vielä työelämässä. Olimme työ-

maalla kesäaikaan ilta-aikaan ja syksyllä päiväsaikaan, 2-4 kertaa viikossa. Riippuen työvaiheista. 

Työporukalla oli perustietämys rakentamisesta ja riittävästi työkaluja ja koneita, että työt sujuu. Tärkeintä 

on hyvä yhteishenki. Tämä on ihan mukavaa, kunhan se ei mene työnteon puolelle.  

Ja jokaisen ”työpäivän” tärkein hetki oli kun Veijo tai Olli toi kahvia ja hyvällistä. Ilman sitä olisi hommat 

voinut mennä työnteoksi. 

Nyt täytyisi löytää uusi kohde.     

 Kuvat ja teksti Jari Sepponen 

 

 

 

 

 

 

 

Rakennus valmiina 
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N Ä K Y V Y Y S   -  leijonatoiminnan  esittelypaketti 

 

Paketin tarkoituksena on tuoda leijonatoimintaa suuren yleisön tietoisuuteen. 

Olemme näkyvillä, kerromme toiminnastamme ja näin ehkä saamme vielä uusia jäseniäkin mukaan 
klubien toimintaan. 

Tarkoituksena on, että klubit tuovat paketin esille kaikkiin mahdollisiin tapahtumiin ja tilaisuuksiin 
missä sitä voidaan esitellä ihmisille. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Paketin sisältö on seuraava: 

 

• LEIJONA – asu aikuiselle 

• Banderolliteline liittimineen + avain liittimiin 

• Banderollikangas leijonien aktiviteettikuvilla 

• Kokoontaittuva pöytä + pöytäliina 

• Arvonta/kyselylomakkeiden palautusämpäri kan-
nella 

• Roll Up  telineineen 

• Beach Flag telineineen 

• Arvonta/kyselylomakkeiden malli kopioitavaksi 

• Ohje banderollitelineen kokoamiseen 

• Ohje Beach Flagin kokoamiseen 

• Sisällysluettelo 

• Tilanteen mukaan saattaa olla myös 
-  leijonatoiminnan yleisesitteitä 
- jäsenhankinta esitteitä 
- heijastimia 

näitä jokainen voi tilata tarvittaessa lisää liiton toimistosta 

Arvontaan hankkii jokainen käyttäjä oman palkintonsa.  

Paketteja on 2 kpl ja niitä säilyttävät 
aina 1.VDG ja 2. VDG joilta voi tehdä 
varauksia tilaisuuksiin. 

Klubit saavat paketin käyttöönsä veloituk-
setta. 

 

2. VDG   pohjus@gmail.com 
                jorma.pohjus@lions.fi 
                0400 626845 

 
 
1.VDG    tuominenarja401@gmail.com 
                arja.tuominen@lions.fi 
                040 7218305 
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Lions Club Kokemäki / Jokilaakson leijonat ulkoilemassa 
 

 
 
Aurinkoinen keli helli suurta joukkoa ulkoilijoita, kun maaliskuussa järjestimme yhdessä LC Harja-
valta/Huovin kanssa ulkoilutapahtuman Harjavallassa Hiittenharjulla. Menossa mukana olivat myös Harja-
vallan Jymy ry/Hiittenharjun Hiihtokeskus, Harjavalta DiscGolf ja Kukola Sport.  
 
Koko perheelle suunnatussa tapahtumassa oli erilaisia tehtäväpisteitä mm. keppihevosrata, frisbee golf 
heittopiste opastajineen ja pallon kuljetusta erilaisilla tekniikoilla. Kodalla sai grillata makkaraa, tikkupullaa 
ja vaahtokarkkeja, jotka klubit tarjosivat. 
 
Laskettelurinteeseen oli jaossa rajoitettu erä lippuja ja pulkkamäkikin oli käytettävissä. Jännittävintä pien-
ten mielestä olivat leijonat, joita harjulla liikkui. Ne olivat onneksi kilttejä ja saivatkin paljon halauksia lap-
silta. 

 

Tina Viberg, LC Kokemäki/Jokilaakso 

 

Karhujen kevätretkeilyt jatkuvat 

Lions Club Pori/Karhun leijonien retkeily jatkuu. Helmi-
kuussa vierailtiin porukalla kuukausikokouksen yhtey-
dessä Cimcorp Oy:n toimitiloissa Ulvilassa. Robotiikan 
edistysaskeleista saatiin hyvää tietoa. 

Maaliskuussa autojen keulat käännettiin kohti Kankaan-
päätä. Noin kymmenen leijonan voimin vierailtiin Lions 
Club Kankaanpään kuukausikokouksessa. Kokouksen jär-
jestelyistä ja kulusta voi lausua vain positiivista.  

Lions Club Pori/Karhun kevät jatkuu ehkäpä uusien ret-
kien parissa, mutta ainakin yksi merkittävä virstanpylväs saavutetaan huhtikuussa: klubi juhlii tuolloin 50-vuotistaivaltaan. 

Kuva: Lions Club Pori/Karhun leijonat tutustumassa Cimcorp Oy:n toimitiloihin 

Teksti: lion Olli-Pekka Varjus  Kuva: paikalla ollut toimija 
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107-M piirin Leijonajuhlaa vietettiin 25.3.2023 Ulvi-

lassa ravintola Kokkikaksikossa. Juhlan järjestelystä 

vastasi LC Pori/Sofia. 

 Paikalla oli 44 leijonaa ja puolisoa. 

 
Ilta oli oikein onnistunut ja lämminhenkinen, moni-

puolista ohjelmaa kiiteltiin erityisesti. Presidentti Pirjo 

Kuuskerin tervetuliaispuheessa mainittiinkin, että juh-

lien teemaksi olivat Sofiat valinneet rentouden. 

 
Juhlapuheet olivat lyhyet ja rennot, juhlavuutta toi kah-

den uuden Melvin Jones jäsenen nimittäminen. 

 
Jokaisesta paikalla olevasta klubista ja sen aktiviteeteista 

pitivät klubien leijonat pienen esittelyhetken ja ainakin omasta mie-

lestäni tämä oli todella mukavaa ja antoi uusia ideoita jatkoon. 

 
Illan ohjelmasta vastasivat laulaja, musiikkipedagogi Linda Peltomäki sekä taikuri/vatsastapuhuja 

Rasmus Koskinen. Tanssia tahditti Markku Rantanen yhtyeineen. 

Ruoka oli maistuvaa ja sitä oli riittävästi. 

 
Sofialaiset haluavat esittää lämpimät kiitoksensa kaikille juhlaan osallistuneille!  

Christa Ruissalo 

sihteeri, LC Pori/Sofia 

DG Hannu Nurmikko ja                               

presidentti Pirjo Kuuskeri 

 taikuri Rasmus Koskinen ja 

Kirsi Ollonqvist 

MJF Sirkka-Liisa Varjus MJF Liisa Suila 
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kuvaajana Rauni-Eliisa Wasell 

Piirikuvernööri Hannu Nurmikko 

palkitsi Mari-Anna Niemen kunnia-

kirjalla Opas-Lion -koulutuksen 

suorittamisesta (vas.) 

 

Veli-Matti Anderssonille ja Juha 

Suonpäälle LCIF ansiomerkki. He 

ovat keränneet yli 30 000 USD va-

rainkeruussa. Huomion arvoista on 

se, että he ovat pystyneet nosta-

maan keräämäänsä summaa 10 % 

edellisestä vuodesta. (oik.) 

 

 

 Paikalla olleet piirihallituksen ja 

toimikuntien jäsenet kokoontuivat 

kuvaan Huittisten kaupungintalon 

rappusille kuvaaja Rauni-Eliisa Wa-

sellin palattua kaupungilta puoliso-

ohjelmasta. 

 

 

 

Puolisot lähdössä tutustumaan 

Asuste Nikkanen Oy:n valikoimaan 

kauppias Jari Nikkasen johdolla. 
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Timo Kytölaakso liittyi LC Pomark-

kuun vuonna 1981 toimi klubissamme 

useissa virkatehtävissä, pitkäaikainen 

klubimestari ja valvoi klubimme sään-

töjä, jakoi sakkoja sääntörikkomuk-

sista. Timo Kytölaakso oli Aina valmis 

kaikkiin palvelutehtäviin kuin partio 

poika. 

Klubimme kantava voima on poissa. 

 

Timo Kytölaakso oli 100% ja li-

säksi Melvin Jones sekä Ritari. 

 

Lions Club Pomarkku                                              

sihteeri Raimo Lehtomäki 

 

 

 

TIMO KYTÖLAAKSO 1938-2023 

 

  MUISTOKIRJOITUS 
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Terveiset toimituksesta 

MUISTA ! 

 

M-piirin vuosikokoukseen 22.4. 

 

Liiton vuosikokoukseen Espoossa 9.-11.6. 

 

LCI:n vuosikokoukseen Bostonissa 7.-.11.7. 

 

Nouda uusi M-viesti klubille/ klubista 

107-M piirin VUOSIKOKOUS on Huittisissa 22.4. ja klubini 

LC Huittinen/Gerda toivoo runsasta osaanottoa!! Ilmoit-

tautumissivut: https://www.lions107m.fi/pre_piirin_vuo-

sikokous_2023/piirikokousohje.php 

LÄHETÄ MINULLE SÄHKÖPOSTIA, JOS JOKIN ERITYI-

SESTI ASKARRUTTAA TIEDOTUKSESSA. 

Vuosikokoukseen ovat kaikki tervetulleita, vaikka sinulla 

ei olisi klubissa tällä hetkellä virkaa. 

 

M-viesti on vielä jaossa, mutta julkaisen sen sähköisenä 

ennen kauden loppua. Ilmoitan Facebookissa asiasta.  

Lehti on jaettu klubeille.  Jos et tiedä, keneltä kysyä, 

muista, että PDG Veli-Matti Wasell tietää kaiken. Ja kaik-

kiin piirin henkilöihin saa yhteyden @lions.fi -päätteellä.  

 

ELionMviesti julkaistaan 30.4.2023 ja siihen materiaali 
25.4. mennessä. Kuvat erikseen ja teksti   .doc muodossa 
sähköpostiin minnamari.salmivaara@hotmail.com tai minna-
mari.salmivaara@lions.fi 

Liiton teema-webinaareihin on kysytty linkkiä ja se on: 

https://www.lions.fi/aineistot/esitteet/kuukauden-tee-

mat-kaudella-2021-22/ Klikkaa sieltä Tallenne. 

Mukavia lukuhetkiä M-viestin parissa! 

                   Minnamari 

 

Minnamari Salmivaara 

Lions Club Huittinen/Gerda ry 

M-piirin tiedotus/ viestintä 

045 3222432 

minnamari.salmivaara@hotmail.com 

 

https://www.lions107m.fi/pre_piirin_vuosikokous_2023/piirikokousohje.php
https://www.lions107m.fi/pre_piirin_vuosikokous_2023/piirikokousohje.php
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